

E

ELONG NDAME SAMUEL*Finance and Development Manager at AUSAR ENERGY*

Samuel ELONG NDAME is born in 1964. He joined France where he pursued a master's degree in commerce and administration at ICN Nancy in 1989. He has a successful career as a senior executive in the private sector. In 2003, he started his career at the BNP Paribas group where he started as Deputy Chief Executive Officer of a BNP Paribas Energy Fund, in 2006 Commercial Director before accepting in 2011 the position of Commercial Director in charge of investment and market risk. In 2015, he assumed responsibility for finance and development for Ausar Energy, which is developing exclusive know-how to implement solar power generation and storage plants.

2014 - He is elected city councilor of the city of Enghien-les Bains.

2003 - He joins the BNP Paribas Group

2014, Samuel joined the UMP list for the city of Enghien-les-Bains which won with 2831 votes or 66.4% of the 4264 votes cast. He is then city councilor, delegate to the Prospective, member of the Finance Committee, that of Strategy, Territorial and Thermal Development, that of

Heritage, Works, Networks and ICT and the twinning committee. Since 2015, he has also been managing director of Vina, a company specializing in the provision of advisory and assistance services, equity investments, other commercial, industrial, securities and real estate transactions. ✨

E

ELONG NDAME SAMUEL*Responsable des finances et du développement chez AUSAR ENERGY*

Samuel ELONG NDAME est né en 1964. Il rejoint la France où il poursuit un master en commerce et administration à l'ICN Nancy en 1989. Il mène une belle carrière de cadre supérieur dans le privé. En 2003, il démarre son aventure au sein du groupe BNP Paribas où il commence comme directeur général adjoint d'un fonds BNP Paribas Énergie, en 2006 directeur commercial avant d'accepter en 2011 le poste de directeur commercial chargé de placement et risque de marché. 2015, il assume la responsabilité des finances et du développement pour Ausar Energy qui développe un savoir-faire exclusif pour implanter des centrales solaires de production et de stockage d'électricité. 2014, Samuel rejoint la liste UMP pour la ville d'Enghien-les-Bains qui l'emporte avec 2831 voix soit 66.4% des 4264 suffrages exprimés. Il est alors conseiller municipal, délégué à la Prospective, membre de la commission Finances, celle de Stratégie, Développement territorial et thermal, celle du

2014 - Il est élu conseiller municipal de la ville d'Enghien-les Bains.

2003 - Il rejoint le groupe BNP Paribas

Patrimoine, Travaux, Réseaux et TIC et le comité des jumelages. Et depuis 2015, il est également gérant de Vina, entreprise spécialisée dans la prestation de services de conseil et d'assistance, prise de participations, autres opérations commerciales, industrielles, mobilières ou immobilières. ✨